

**No. 52380. Multilateral**

AGREEMENT BETWEEN THE KINGDOM OF BELGIUM AND THE REPUBLIC OF ALBANIA, BOSNIA AND HERZEGOVINA, THE REPUBLIC OF CROATIA, THE FORMER YUGOSLAV REPUBLIC OF MACEDONIA, THE REPUBLIC OF MOLDOVA, MONTENEGRO, THE REPUBLIC OF SERBIA AND THE UNITED NATIONS INTERIM ADMINISTRATION MISSION IN KOSOVO ON BEHALF OF KOSOVO IN ACCORDANCE WITH UNITED NATIONS SECURITY COUNCIL RESOLUTION 1244 ON THE PRIVILEGES AND IMMUNITIES OF THE SECRETARIAT OF THE CENTRAL EUROPEAN FREE TRADE AGREEMENT. BRUSSELS, 26 JUNE 2008

RATIFICATION

**Bosnia and Herzegovina**

*Deposit of instrument with the Government of Belgium: 20 October 2014*

*Date of effect: 20 October 2014*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: Belgium, 11 December 2014*

**N° 52380. Multilatéral**

ACCORD ENTRE LE ROYAUME DE BELGIQUE ET LA RÉPUBLIQUE D'ALBANIE, LA BOSNIE-HERZÉGOVINE, LA RÉPUBLIQUE DE CROATIE, L'EX-RÉPUBLIQUE YOUGOSLAVE DE MACÉDOINE, LA RÉPUBLIQUE DE MOLDOVA, LE MONTÉNÉGRO, LA RÉPUBLIQUE DE SERBIE ET LA MISSION D'ADMINISTRATION INTÉRIMAIRE DES NATIONS UNIES AU KOSOVO AU NOM DU KOSOVO CONFORMÉMENT À LA RÉSOLUTION 1244 DU CONSEIL DE SÉCURITÉ DES NATIONS UNIES SUR LES PRIVILÈGES ET IMMUNITÉS DU SECRÉTARIAT DE L'ACCORD DE LIBRE-ÉCHANGE D'EUROPE CENTRALE. BRUXELLES, 26 JUIN 2008

RATIFICATION

**Bosnie-Herzégovine**

*Dépôt de l'instrument auprès du Gouvernement belge : 20 octobre 2014*

*Date de prise d'effet : 20 octobre 2014*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Belgique, 11 décembre 2014*